
  Protokół  nr XXXIII/09
z obrad XXXIII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 24 lutego  2009 roku 
w godzinach  1100    - 1340    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 20 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu 
do protokołu).   
W  sesji  nie  uczestniczyli   radni:  Fadrowski  Zdzisław,  Dudzis  Krzysztof,  Siemienkiewicz 
Konrad.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Informacja  o  wynikach  konsultacji  przeprowadzonych  z  mieszkańcami  miasta 

w sprawie zmiany granic miasta Ełku.
6. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) opinii dotyczącej zmiany granic Miasta Ełku,
2) zmian w budżecie miasta na 2009 rok,
3) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze 

inkasa oraz określenia wynagrodzenia za inkaso,
4) upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia  środków  finansowych  na 

dofinansowanie  projektu  pn.  "Zagospodarowanie  turystyczne  terenu promenadzie 
nad  jez.  Ełckim"  oraz  ustanowienia  formy  zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji 
umowy  o dofinansowanie,

5) upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia  środków  finansowych  na 
dofinansowanie projektu pn."Modernizacja Ełckiej Kolei Wąskotorowej na potrzeby 
turystyki"  oraz  ustanowienia  formy  zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji  umowy 
o dofinansowanie,

6) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów i 
Przeciwdziałania Przemocy na rok 2009,

7) przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009 – 2011,
8) zawarcia Porozumienia z Gminą Olecko dotyczącego pokrycia i rozliczania kosztów 

dotacji udzielonej przez Gminę Miasto Ełk dla Przedszkola Niepublicznego "Promyk" 
w Ełku w odniesieniu do uczniów niebędących mieszkańcami Gminy Miasta Ełku.

7. Sprawozdanie z realizacji  założeń zawartych w Strategii  Zrównoważonego Rozwoju 
Ełku do  2016 roku za okres od 1 lutego do 30 listopada 2008 roku.

8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Oświadczenia i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył XXXIII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.   

Do punktu –2-
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił  o  zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołu nr XXXII/09 z dnia 27 stycznia 2009 roku.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar 

Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XXXII/09 z dnia 27 stycznia 2009 roku 
bez zastrzeżeń.
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Do punktu –3-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie uwag 

do  rozesłanego  porządku  obrad.   Zgłosił  wniosek  o   wykreślenie  z  porządku  obrad 
w punkcie 6 podpunktu 9) z tematem  – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
Pana  Andrzeja  Dudyńskiego,  gdyż  w  dniu  wczorajszym  Pan  A.Dudyński  na  piśmie 
wycofał skargę.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie zgłoszony 

wniosek wyżej zacytowany dot.  wykreślenia z porządku obrad;  20  głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni wniosek przyjęli. 
 Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał porządek obrad 
po zmianach i   poddał  pod głosowanie;  20  głosami  „za”,  przy   0  głosach „przeciw” 
i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej. 

 Do punktu –4-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

21 stycznia 2009 r. do dnia  19 lutego 2009 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent   Miasta  T.Andrukiewicz  w  uzupełnieniu  informacji  na  piśmie 

przedstawił działania jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 

Radny  R.Baranowski  poprosił  o  wyjaśnienie  faktu  podpisania   umowy 
o współpracy z Centrum Funduszy Strukturalnych.
 Naczelnik Wydziału Edukacji S.Zalewski odpowiadając poinformował, że chodzi 
o  zajęcia   pozalekcyjne  dla  uczniów.  Trzy  szkoły  będą  ujęte  do  projektu;  Szkoła 
Podstawoawa  nr  2,  nr  4  i  Zespół  Szkół  Samorządowych.  Z  naszej  strony  wkład 
pieniężny wyniesie 10zł.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta W.Kwiatkowski – w związku z Zarządzeniem 
Nr  759/2009  w  sprawie  odstąpienia  od  tworzenia  list  przydziału  i  zamian  mieszkań 
zwraca sie z zapytaniem, jak będą przydzielane mieszkania?

 Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  odpowiadając  poinformował,  że  nie  będą 
przydzielane.  Nie  będziemy  tworzyć  niepotrzebnej  fikcji.  Istnieje  lista  przydziału 
mieszkań,  która jest  niezrealizowana.  Sukcesywnie w miarę zwalniania się mieszkań 
jest ona realizowana. Następuje to bardzo wolno.

Radny T.Makowski poprosił o informację na temat rozmów w sprawie udzielenia 
pomocy firmie ZEM w Ełku.
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że spotkał się z prezesem firmy. 
Rozmowy dotyczyły udzielenia pomocy firmie ze strony miasta.

Radny  R.Baranowski  zwrócił  uwagę,  że  w  uchwale  budżetowej  nie  ma 
określonego limitu poręczeń kredytowych. 

Wywiązała się dyskusja, która zakończyła się bez żadnych formalnych wniosków.

 Do punktu –5-
Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  poinformował  o  wynikach  konsultacji 

przeprowadzonych  z  mieszkańcami  miasta  w  sprawie  zmiany  granic  miasta  Ełku. 
Przedłożył radnym informację na piśmie, która stanowi  załącznik  do protokołu.

Nie podjęto dyskusji w temacie. 

    Do punktu –6-

1) Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zmiany granic Miasta Ełku, w załączeniu 
do protokołu.

Prezydent Miasta T. Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
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> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  I.Dzienisiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

 >  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zwrócił się z zapytaniem, o jaki obszar planuje 
zwiększyć teren miasta i o ile osób?

 Prezydent  Miasta T.Andrukiewicz poinformował,  że planujemy poszerzyć teren 
miasta o 839 ha. Na tych terenach mieszka około 50 osób.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej; 
18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” 
radni podjęli  Uchwałę  Nr XXXIII/319/09 w sprawie  opinii dotyczącej zmiany granic 
Miasta Ełku.  Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni 
T.Bińczak i T.Przekop.

*   *    *
2)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2009, 
w załączeniu do protokołu.

 Prezydent  Miasta T.Andrukiewicz omówił  zmiany do budżetu miasta, zgodnie 
z  załączonym  projektem  uchwały.  Zgłosił  wniosek  i  wycofał  autopoprawkę  zawartą 
w piśmie OR.3014/1/09 z dnia 18.02.2009r. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
> Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Skarbnik  Miasta  J.Wróbel  w  imieniu  Prezydenta  Miasta  zgłosił  autopoprawkę  do 
załącznika nr 4 dot. poz. 17 - zamiast kwoty 118518,00 wpisać kwotę 9026,00 i zamiast 
kwoty 481482,00 wpisać 509974,00.
Nie wniesiono zastrzeżeń.

 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej,  z uwzględnieniem wniesionej autopoprawki; 16 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę  Nr XXXIII/320/09 w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2009 
rok. Uchwała   w  załączeniu  do  protokołu.   W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
T.Bińczak, T.Przekop, Z.Jędrkiewicz, T.Makowski.

*    *    *

3)  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  zarządzenia  poboru  opłaty 
skarbowej w drodze inkasa oraz określenia wynagrodzenia za inkaso,   w załączeniu do 
protokołu.

Prezydenta Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
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Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  17 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i  0  głosach 
wstrzymujących  –  jednomyślnie  „za”  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXIII/321/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze 
inkasa  oraz  określenia  wynagrodzenia  za  inkaso. Uchwała   w  załączeniu  do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Bińczak, T.Przekop, Z.Jędrkiewicz.

*   *   *
4)  Projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia 
środków finansowych na dofinansowanie projektu pn. "Zagospodarowanie turystyczne 
terenu  promenadzie  nad  jez.  Ełckim"  oraz  ustanowienia  formy  zabezpieczenia 
prawidłowej realizacji umowy  o dofinansowanie,  w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T. Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  I.Dzienisiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

 >  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 17 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXIII/322/09  w  sprawie  upoważnienia 
Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia  środków finansowych  na  dofinansowanie 
projektu pn. "Zagospodarowanie turystyczne terenu promenadzie nad jez. Ełckim" 
oraz  ustanowienia  formy  zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji  umowy 
o dofinansowanie. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni 
radni: T.Bińczak, T.Przekop, Z.Jędrkiewicz.

*   *  *
5)  Projekt  uchwały  w  sprawie   upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia 
środków  finansowych  na  dofinansowanie  projektu  pn."Modernizacja  Ełckiej  Kolei 
Wąskotorowej  na  potrzeby  turystyki"  oraz  ustanowienia  formy  zabezpieczenia 
prawidłowej realizacji umowy   o dofinansowanie,  w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T. Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  I.Dzienisiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

 >  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

4



>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXIII/323/09  w  sprawie  upoważnienia 
Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia  środków finansowych  na  dofinansowanie 
projektu pn."Modernizacja Ełckiej Kolei Wąskotorowej na potrzeby turystyki" oraz 
ustanowienia  formy  zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji  umowy 
o dofinansowanie. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni 
radni: T.Bińczak i Z.Jędrkiewicz.

*   *  *

6)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki, 
Rozwiązywania Problemów i Przeciwdziałania Przemocy na rok 2009, w załączeniu do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Pełnomocnik Prezydenta Miasta d/s Profilaktyki Alkoholowej i Narkomanii Irena 

Podlecka dokonała prezentacji multimedialnej programów:
– Miejskiego  Programu  Profilaktyki,  Rozwiązywania  Problemów  i  Przeciwdziałania 

Przemocy na rok 2009,
– Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009 – 2011.

Przedstawiła diagnozę stanu zjawiska narkomanii wśród dzieci i młodzieży w Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  A.Zawadzki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  I.Dzienisiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

 >  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń do projektu uchwały.
Następnie  Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 

projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;  19 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXIII/324/09  w sprawie  przyjęcia 
Miejskiego Programu Profilaktyki,  Rozwiązywania Problemów i  Przeciwdziałania 
Przemocy na rok 2009. Uchwała  w załączeniu  do protokołu.  W trakcie  głosowania 
nieobecny radny T.Przekop.

*   *  *
7)  Projekt  uchwały  w  sprawie  uprzyjęcia  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2009 – 2011,  w załączeniu do protokołu.

 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

5



> Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie przedłożony 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXIII/325/09  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009 – 2011. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. 

*   *  *
8)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zawarcia  Porozumienia  z  Gminą  Olecko  dotyczącego 
pokrycia i rozliczania kosztów dotacji udzielonej przez Gminę Miasto Ełk dla Przedszkola 
Niepublicznego "Promyk"  w Ełku w odniesieniu do uczniów niebędących mieszkańcami 
Gminy Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił projekt uchwały. Zgłosił wniosek 
o uzupełnienie zapisu w § 5 o wyrazy: ”w szczególności dotyczące zmiany ilości 
uczniów  w  zakresie  pokrycia  i  rozliczania  kosztów  udzielonej  dotacji”. 
§ 5 otrzymuje następujące brzmienie: „§ 5. Za zgodą stron mogą być wprowadzone 
do  Porozumienia  zmiany  w  formie  pisemnej  pod  rygorem  nieważności, 
w  szczególności  dotyczące  zmiany  ilości  uczniów   w  zakresie  pokrycia 
i  rozliczania  kosztów  udzielonej  dotacji. i  wniósł  o  podjęcie  uchwały.  Następnie 
wniósł o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  I.Dzienisiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Radny  T.Bińczak  proponował  skreślić  w  §  2  pkt  2  porozumienia.  Zdaniem 
radnego porozumienie miałoby treść uniwersalną.

Naczelnik  Wydziału  Edukacji  S.Zalewski  wyjaśnił,  że  projekt  porozumienia  z 
przedstawioną treścią  został  uzgodniony  z  przedstawicielami  Olecka.  Po naniesieniu 
zmian nie ma pewności, czy zostanie ono przyjęte przez Radę Gminy Olecko.

Nie zgłoszono formalnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  sprawie  jak  wyżej;  20  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę   Nr XXXIII/326/09 w sprawie zawarcia Porozumienia 
z  Gminą Olecko dotyczącego pokrycia  i  rozliczania  kosztów dotacji  udzielonej 
przez  Gminę  Miasto  Ełk  dla  Przedszkola  Niepublicznego  "Promyk"  w  Ełku  w 
odniesieniu do uczniów niebędących mieszkańcami Gminy Miasta Ełku. Uchwała w 
załączeniu do protokołu. 

    Do punktu –7-
Prezydent  Miasta  T.  Andrukiewicz  omówił  sprawozdanie  z  realizacji  założeń 

zawartych w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Ełku do  2016 roku za okres od 1 lutego 
do 30 listopada 2008 roku.  Sprawozdanie w załączeniu do protokołu.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski stwierdził, że radni zapoznali sie ze 

sprawozdaniem.
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Do punktu -8-
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  przypomniał,  że  w  lipcu 

2007 r. Przewodniczący Komisji  Budżetowej i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
zgłosił  problem zbyt  dużego hałasu w lokalu „Biały  Żagiel”.  Otrzymał  odpowiedź,  że 
właściciel lokalu będzie przestrzegał ciszy nocnej i regulaminu z tym związanego. We 
wrześniu  2008r.  wpłynęła  pisemna  skarga  mieszkańców  ulicy  Wojska  Polskiego  na 
działalność „Białego Żagla”. Jest miesiąc luty,  a więc jeszcze przed sezonem letnim - 
Przewodniczący  Rady  Miasta  przypomina  o  tym  problemie,  gdyż  nie  został  on 
rozwiązany  w  2007  roku.  Pojawił  się  on  w  2008  i  najprawdopodobniej   pojawi  się 
w  2009.  Prosi  o  przygotowanie  się  do  rozwiązania  tego  problemu  i  podjęcia 
odpowiednich kroków w celu załatwienia problemu.

Radny T.Makowski zwrócił się z zapytaniem, czy w  Wydziale Promocji Urzędu 
Miasta, poza imprezami kulturalnymi, muzycznymi i sportowymi są przewidziane środki 
na   identyfikację  miasta  i  jego  oznakowanie.  Istniejąca  tablica  informacyjna  nie  jest 
identyfikowana  w językach obcych.   Ponadto radny sugeruje, że brak jest oznakowania 
szlaków i atrakcji turystycznych.

Radny R.Baranowski przypomniał, że w miesiącu czerwcu ubiegłego roku zgłosił 
wątpliwość odnośnie naszej uchwały o sprzedaży nieruchomości. We wrześniu otrzymał 
odpowiedź,  że  w  tej  sprawie  Region  EGO  wystąpi  do  stosownego  ministerstwa 
o interpretację.  W styczniu bieżącego roku radny ponownie zgłosił  interpelację w tej 
sprawie i do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi. Radny prosi o kopię wystąpienia 
do  organów  rządowych,  jeśli  takie  było  i  sam  będzie  podejmował  próby  uzyskania 
odpowiedzi.  Zgodnie z zapisami zawartymi w uchwale najprawdopodobniej odbywa się 
sprzedaż nieruchomości w mieście, a my przez te kilka miesięcy nie jesteśmy w stanie 
ustalić, czy nasza uchwała jest prawidłowa, czy nie.  
Drugi temat poruszony dotyczy zgłoszonej interpelacji we wrześniu ubiegłego roku, dot. 
koncepcji zagospodarowania Zamku.  Radny otrzymał odpowiedź, że niebawem zostaną 
radni  zaproszeni  w  tej  sprawie  na  spotkanie,  będą  przedstawione   propozycje. 
W styczniu b.r.  radny ponowił  interpelację i  również nie otrzymał na nią odpowiedzi. 
Radny  ponownie  zwraca  się  z  prośbą  o  udzielenie  odpowiedzi  na  zgłoszone 
interpelacje.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta W.Kwiatkowski poinformował, że nie otrzymał 
odpowiedzi  na  zgłoszoną  interpelację  odnośnie  znaku  STOP.   Wiceprzewodniczący 
Rady Miasta zwraca sie z zapytaniem, kiedy otrzyma informację na temat likwidacji i 
zniesienia znaku STOP na przejeździe kolejowym   w Kalinowie ? 

Radny  T.Przekop  poprosił  o  informację  na  temat  Młodzieżowej  Rady  Miasta. 
Przypomniał,  że  na  którejś  z  wcześniejszych  sesji  radni  prosili  o  sprawozdanie  z 
działalności  Młodzieżowej Rady Miasta poprzedniej kadencji. Takiego sprawozdania do 
dnia dzisiejszego radni nie otrzymali.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi:
– Pan Prezydent przyznał, że co jakiś czas wpływają skargi na funkcjonowanie lokalu 

„Biały  Żagiel”.  Były  prowadzone  pomiary  hałasu  na  zlecenia  Starostwa,  które 
wykazały, że w tym okresie hałas był mniejszy.  Niemniej zostaną podjęte działania 
we współpracy z policją w tym zakresie.

– Radnemu T.Makowskiemu odnośnie  identyfikacji  wizualnej  miasta  w zakresie  nie 
tylko loga ale również oznakowania ważniejszych miejsc w mieście w systemie dwu 
lub trzyjęzycznym. Jest to już wdrażane. Niebawem  pojawią się już pierwsze znaki 
i do końca marca system będzie gotowy i sukcesywnie miejsca będą oznakowane.

– Radny R.Baranowski odpowiedź otrzyma na piśmie.
– Radnemu W.Kwiatkowskiemu odnośnie znaku STOP poinformował, że  w wpłynęła 
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informacja  z  Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad  o tym, że znak nie może być 
zdjęty,  gdyż w ubiegłym roku odbyło sie  20 przejazdów.  Niemniej  radny otrzyma 
odpowiedź na piśmie.

– Radny  T.Przekop  otrzyma  informację  na  piśmie  w  temacie  funkcjonowania 
Młodzieżowej Rady Miasta.

Radny R.Baranowski poinformował, że w Urzędzie Gminy odbywa się aktualnie 
zebranie  w związku z reaktywacją na terenie powiatu Szkolnego Związku Sportowego. 
Radny zwraca się  z zapytaniem, czy ktoś reprezentuje nasze miasto na tym spotkaniu ? 
Kolejne pytanie dotyczy wydatków remontowych w roku ubiegłym. Radny zwraca się 
z  zapytaniem,  czy  w  informacji  przekazanej  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i  Porządku  znalazło  się  przekłamanie,  czy  jest  to  możliwe,  że  koszty  remontu 
sekretariatu  i  gabinetu  prezydenta  zostały  poniesione  w  ubiegłym  roku,  a  wszyscy 
widzimy, że prace jeszcze trwają. Radny prosi o wyjaśnienie tej kwestii.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  poinformował,  że  w  związku 
z tym, że w dniu dzisiejszym odbywa się sesja,  nikt  nie reprezentuje miasta na tym 
spotkaniu.  Na  bieżąco   jesteśmy  w  kontakcie  ze  starostą,  z  pełnomocnikiem  w  tej 
kwestii. Nasze starania na płaszczyźnie miasta ażeby reaktywować na terenie miasta 
Szkolny  Związek  Sportowy  po  kilku  latach  sięgają  wiosny  ubiegłego  roku. 
Skontaktowaliśmy się z przedstawicielem Szkolnego Związku Sportowego w Olsztynie. 
Many  swojego  przedstawiciela  w  MOSiR,  który  zajmuje  się  działaniami  Szkolnego 
Związku Sportowego. Niemniej  chcemy włączyć się do struktur powiatowych, bo jest 
taka potrzeba. Temat ten będzie omawiany na posiedzeniu Komisji  Turystyki,  Sportu 
i Rekreacji i zostaną zaproszeni przedstawiciele szkół. 

Prezydent  Miasta T.Andrukiewicz poinformował,  że odnośnie inwestycji, 
Zespół Inwestycji przygotuje odpowiednią informację radnemu w tym temacie.

Do punktu -9-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski  poinformował,  że wpłynął 

terminarz posiedzeń Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny oraz Komisji Turystyki, Sportu 
i Rekreacji do końca bieżącego roku. Zachęcił pozostałych przewodniczących komisji do 
sporządzenia takiej informacji.

Radny B.Wisowaty podzielił się informacją z pobytu w mieście Galatone 
we  Włoszech  w  dniach  od  31  stycznia  2009  r.  do  10  lutego  2009  r.  Wyraził 
podziękowanie za przygotowanie prezentacji multimedialnej miasta.

Radny  T.Bińczak  poinformował,  że  złożył  skargę  do  Przewodniczącego  Rady 
Miasta  na  uchwałę  Nr  XXXII/306/09  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  27  stycznia  2009  r. 
w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznych przedszkoli i Miejskiego 
Przedszkola  i Żłobka „Ekoludki” prowadzonych przez Miasto Ełk . Zainteresowani radni 
mogą zapoznać się   z treścią skargi    w Biurze Rady Miasta. 

 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski potwierdził złożenie skargi. 
Poinformował, że radny otrzymał odpowiedź pisemną, że rozpatrzenie nastąpi na sesji w 
miesiącu marcu, gdyż temat  wymaga przeanalizowania pod kątem formalno-prawnym 
przez radców prawnych Urzędu Miasta. Ponadto uchwała jest w procesie legislacyjnym 
w nadzorze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, co uniemożliwia wszechstronną analizę 
jej zapisów.
Następnie Pan Przewodniczący poinformował,  że  Wojewoda Warmińsko-Mazurski  za 
naszym pośrednictwem złożył  skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  na 
uchwałę   Nr XVI/146/07 Rady Miasta Ełku z dnia  30 października 2007 roku w sprawie 
ustalenia lokalizacji targowiska miejskiego   i zatwierdzenia jego regulaminu.
Ponadto radny R.Baranowski złożył wniosek, w którym wzywa do usunięcia naruszenia 
prawa   w uchwale   Nr  XXXII/304/09 Rady Miasta  Ełku  z  dnia  27 stycznia  2009 r. 

8



w sprawie  zasad wynagradzania  nauczycieli  i  ustalenia  regulaminów wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych   w jednostkach organizacyjnych Miasta Ełku. Radny otrzymał 
informację na piśmie, że  rozpatrzenie nastąpi na sesji w miesiącu marcu, gdyż sprawa 
wymaga  przeanalizowania  pod  kątem  formalno-prawnym  przez  radców  prawnych 
Urzędu Miasta, a ponadto uchwała jest  w procesie legislacyjnym w nadzorze Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego, co uniemożliwia wszechstronną analizę jej zapisów. 

Radny T.Makowski  w nawiązaniu do informacji  odnośnie zaskarżenia uchwały 
przez  Wojewodę  Warmińsko-Mazurskiego.  Jeżeli  Wojewódzki  Sąd  Administracyjny 
przychyli sie do decyzji wojewody o zaskarżeniu,  czy wywoła to skutki finansowe dla 
miasta w stosunku do ludzi, którzy zostali pokrzywdzeni ? Czy będą mogli dochodzić 
roszczeń?

Radca  prawny  UM  Z.Pietkiewicz  wyjaśniła,  że  wojewoda  zaskarżył  treść 
regulaminu,  który Rada Miasta uchwaliła  w 2007 roku.  Wówczas wojewoda nie miał 
zastrzeżeń  i regulamin targowiska funkcjonował. W tej chwili, po skargach mieszkańców 
wojewoda uznał, że jest naruszenie prawa  i skierował skargę do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego. Należy poczekać na rozstrzygnięcie. 

Do punktu -10-

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 
Pieńkowski  zamknął  obrady  XXXIII  sesji  Rady Miasta  w dniu   24  lutego  2009 roku 
o godzinie 1340 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska           Przewodniczył obradom:

        Waldemar Paweł Pieńkowski
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